
ZÁPIS 
z jednání valné hromady  

 
Honebního společenstva Markvartice (dále VH HS) 

 
konané dne 27. září 2018 od 16:00 hod. ve společenské místnosti „Červený dvůr“ v 

Markvarticích 
 
PROGRAM VH: 
 
1) Zahájení, volba mandátové a návrhové komise, volba zapisovatele VH, určení skrutátora, 
volba ověřovatelů zápisu VH 
 
2) Schválení jednacího řádu VH 
 
3) Zpráva starosty HS Markvartice 
 
4) Návrh změny stanov HS Markvartice a jejich uvedení do souladu se Zákonem o myslivosti 
 
5) Výplaty podílů z pronájmu honitby členům HS 
 
6) Diskuze 
 
7) Usnesení a závěr 
 

 
1) Valnou hromadu zahájil starosta HS Petr Culek v 16:00 hod.  
 
Konstatoval, že podle předběžného sečtení mandátů na prezenčních listinách, je VH  
přítomno 483 mandátů, z toho 57 zastoupených  mandátů (zmocněnců). 
 
 
Konstatoval, že VH není z důvodu malé účasti usnášeníschopná. VH HS byla nuceně odložena 
o jednu hodinu, čili na 17:05 hod. téhož dne, ve smyslu ust. § 22 odst. 4 zák. č. 449/2001 Sb., 
O myslivosti, v platném znění. 
 
V uvedený čas bylo pokračováno v jednání VH.  
Starosta HS navrhl, aby se o podaných bodech jednání a rozhodnutích či návrzích na 
usnesení hlasovalo vždy jednotlivě.  
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
Dále navrhl, aby mandátová a návrhová komise jednala a pracovala jednotně ve shodném 
složení 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
Mandátová komise ve složení Otakar Bíža (zmocněnec majitele pozemků), Milan MOC 
(majitel pozemků), byla schválena všemi přítomnými hlasy. 



Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
Mandátová komise konstatovala, že jednání VH HS Markvartice je usnášeníschopné ve 
smyslu ust. § 22 odst. 4 zák. č. 449/2001 Sb., o myslivosti, v platném znění. Přítomno je 483 
madátů, z toho 57 zmocněnců. 
 
 
Zapisovatelem VH HS byl zvolen Libor Kunte (statutární zástupce vlastníka pozemků), a 
schválen všemi hlasy. 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
Skrutátorem určen starosta HS Petr Culek 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
Ověřovateli zápisu byli zvoleni Otakar Bíža (zmocněnec majitele pozemků, majitel pozemků), 
Milan MOC (majitel pozemků), všemi hlasy. 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
 
2) Byl schválen jednací řád VH 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
 
3) Honební starosta informoval, že od poslední VH nedošlo v přímé činnosti HS k žádné 
změně. MS Skalka plní své povinnosti dané smlouvou o pronájmu dle svých možností, 
pronájem platí včas, v plné výši jednou platbou v hotovosti, jak smlouva o pronájmu ukládá.  
Dále informoval o jednání na Magistrátu města Děčín – odb. ŽP, odkud přišel podnět, který 
upozorňoval na rozpor mezi některými články stanov HS Markvartice a Zákonem o 
myslivosti.  
 
4) Návrh změny stanov vysvětlil starosta HS a dal hlasovat o navržených změnách, které 
budou součástí Usnesení  VH HS Markvartice. Jedná se o uvedení dvou článků stanov do 
souladu se zněním Zákona o myslivosti. 
Obě změny stanov byly schváleny. 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
5) Starosta HS Markvartice navrhl, aby výplaty podílů z pronájmu honebních pozemků 
členům HS Markvartice byly provedeny do 31.3.2019 a to osobním předáním nebo 
prostřednictvím zmocněnců. Dále Starosta navrhl, aby v pokladně zůstala jedna roční splátka 
pronájmu jako finanční rezerva. Návrh byl schválen. 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
6) Diskuze 
- starosta HS Markvartice uvedl, že je třeba po ukončení pozemkových úprav v katastru obce 
Markvartice provést shodu honebních pozemků s platným stavem katastrálních map. 
- člen výboru HS p. Tůma navrhl, aby se starosta informoval na MěÚ Č. Kamenice, kde pořídili 
pro srovnání pozemků se stavem na katastru software, který dokáže úpravy uvést do souladu 
se skutečností. 
- návrh z pléna – pokud nebude pořízení softwaru nákladné, lze jej uhradit z finanční jistiny 
HS, která zůstane po výplatě podílů honebních pozemků. 



- starosta HS navrhl, aby se příští VH HS markvarice konala v roce 2021, pokud nebude nutné 
svolat VH HS k mimořádnému jednání. 
Návrh byl schválen. 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
 
7) Zástupce mandátové komise p. Otakar Bíže přednesl návrh na usnesení, které je nedílnou 
součástí zápisu o průběhu konání VH HS Markvartice. 
 
 

USNESENÍ VH HS Markvartice ze dne 27.9.2018 
 

1/18 
VH HS Markvartice schvaluje změnu stanov uvedeného HS a to: 
V článku 3, „Vznik a zánik členství v honebním společenství“, odst. 4, se ruší věta „Nabyvatel 
těchto pozemků se stane členem honebního společenstva pokud do 30 dnů ode dne vzniku 
svého vlastnického práva oznámí písemně, že trvá na členství.“  a je nahrazena citací ze 
zákona č. 449/2001 Sb.: „Nabyvatel těchto pozemků se stává členem honebního 
společenstva, pokud do 30 dnů ode dne vzniku jeho vlastnického práva neoznámí písemně 
honebnímu společenstvu, že s členstvím nesouhlasí.“ 
 
2/18 
VH HS Markvartice schvaluje změnu stanov uvedeného HS a to: 
V článku 3, „Vznik a zánik členství v honebním společenství“, odst. 5, se ruší věta „Zánikem 
členství nevzniká bývalému členovi nárok na náhradu za přičlenění pozemků k honebnímu 
společenstvu.“  a je nahrazena citací ze zákona č. 449/2001 SB. „Osoba, jejíž členství 
v honebním společenstvu zaniklo, má nárok na vypořádací podíl.“ 
 
3/2018 
VH HS Markvartice ukládá – starostovi HS Markvartice oznámit změnu stanov příslušným 
institucím a orgánům. 
 
4/2015 
VH HS Markvartice ukládá starostovi HS, aby provedl výplatu podílů za pozemky členů HS, 
začleněných v honitbě a to  
v termínu: do 31. března 2019 
způsobem: osobním předáním nebo prostřednictvím zmocněnců 
 
5/2018 
VH HS Markvartice souhlasí s tím, aby do výplaty podílů za pozemky členů HS v honitbě 
zůstala rezervní částka ve výši jedné roční platby pronájmu honitby, tedy aby tato částka 
nebyla do výplaty vyčleněna a zůstala v pokladně. 
 
5/2018 
VH HS Markvartice ukládá starostovi HS – do pěti pracovních dnů (5. října 2018) vypracovat 
zápis z VH, a zveřejnit jej na úřední desce OÚ Markvartice. 
 



6/2018 
VH HS Markvartice ukládá starostovi HS Markvartice aby do příští Valné hromady, která se 
bude konat v roce 2021, uvedl do souladu pozemky v části honitby KÚ Markvartice se 
skutečností, která odpovídá situaci po provedení komplexních pozemkových úprav. 
VH konstatovala, že přijímá toto usnesení, které bylo jednohlasně stvrzeno hlasováním 
jednotlivých členů HS a jejich zmocněnců. Nebylo požadováno jeho změn či doplnění. 
 
Pro: 483 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 

Usnesení bylo odsouhlaseno nadpoloviční většinou hlasů.  
 
Honební starosta poté všem poděkoval za účast a valnou hromadu ukončil. 
 
 
 
Zápis provedl: 
 
Ing. Libor Kunte PhD. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Otakar Bíža 
 
Milan Moc 
 
 
 
Honební starosta: 
 
Mgr. Petr Culek 
 

V Markvarticíh dne 27. září 2018 
  
 
 
 


